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      God gammeldags vinter 2024


      17.01.20243

      Avisene er fulle av advarsler om snøføre og problemer med diverse kjøretøyer. Det vi har i dag er det jeg husker som en helt alminnelig snøvinter. Ikke noe spesielt på noen måte. Folk må jo kle seg, gå eller kjøre bil etter forholdene. En ting at mange yngre kanskje ikke er vant med all snøen, men da får de lære seg til å takle den.


      Det kan virke som om den globale oppvarmingen gir oss tilbake den, for meg og andre rundt min alder, normale vinteren. En vinter med temperaturer på -20 grader eller kaldere. Det var også normal vintertemperatur før i tiden uten at det ble oppstyr rundt dette.


      Så nyt været. 
Fint vær ute å være inne i 😄😄😄
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      God Jul 2023


      22.12.2023

      Ønsker alle venner, familie og kjente en Riktig God Jul.
Merry Christmas - Happy holidays - Bon Noel - Feliz Navidad - Buone Feste Natalizie - Dedushka Moroz - Kala Christouyenna.


      
        
          [image: Twinkly]
        
      

    
      Mini byvandring


      14.09.2019

      Det nye hotellet på Kammerherreløkka i Porsgrunn ruver i sin, ehhhh, eleganse? Men allikevel kjekt om en får gjester :)
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      Byvandring


      17.04.2019

      Også på dagens lille byvandring, i påskeuken, smilte solen i det tidlige vårværet.
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      Våren er på vei


      06.04.2019

      På dagens lille byvandring (på vei til COOP og hjem igjen), skinte vårsolen i de tidlige morgentimer hvor luften ennå var kald og frisk. Ser nå at det meste er på plass på Kammerherreløkka med kontorbygg og Hotell som jo allerede for lengst er åpnet. 
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      Høsten er på vei


      02.10.2018

      Rådhusparken i Porsgrunn har det siste året fått en kraftig oppgradering. Det gamle bassenget er blitt erstattet av et nytt stort vannspeil som også skal fungere som skøytebane om vinteren. Tidligere er flere tre fjernet og nytt gjerde er satt opp mot Sverresgate. Det er også blitt plantet endel nye trær. Det har også kommet på plass endel nye benker. Parken fremstår i flott prakt og en ser høstfargene begynner å komme på trærne. Vi har en flott park her midt i byen og det er fint og viktig at den blir tatt vare på.
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      Kontorbygget tar form


      09.08.2018

      Nå er det foranding på Kammeherreløkka. En ser kontorbygget tar form foran hotellet. Været smiler, noe det til de grader har gjort i nesten hele sommer.
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      Web sidene oppdatert


      08.05.2018

      Jeg har oppdatert koden for websidene mine. Modernisert litt. Tidligere hadde jeg en knappemeny til venstre for hovedfeltet. Jeg har nå lagt denne menyen på toppen og knappene vil nå legge seg under i 2 rekker når vindusstørrelsen krymper i bredden. Dette blir mer hensiktsmessig for mobiltelefoner og iPad.
Se bilde av gammelt oppsett under.
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      Rema 1000 stenger - hotellet nådd full høyde


      26.03.2018

      Rema 1000 i Jernbanegata 10, stenger inntil videre. Så da er vi i blokka atter en gang uten matbutikk i første etasje. Det var nok ingen genistrek og flytte inngangen til nordsiden. Dette ble jo motsatt side av hva den var opprinnelig, på sørsiden mot Jernbanegata hvor alle så den og den var lett tilgjengelig. Hotellet på Kammerherreløkka har nå nådd full høyde og ruver i været med sine 8 etasjer på Kammerherreløkka.
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      Hotellet skyter i været


      16.02.2018

      Det nye hotellet på Kammerherreløkka skyter i været. Det bygges i stål og betong, så da ser en fremgangen raskt og får godt inntrykk av høyden etterhvert som hotellet vokser frem.
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      Nok et år har gått


      28.12.2017

      Nok et år har rusla av gårde. 2017 var det året blokka vår fikk tilbake matbutikken, selv om inngangen nå ligger på motsatt side av inn og utgangsdøren vår. Byggingen av nytt hotell og kontorbygg på Kammerherreløkka er kommet i gang. Ellers er det vel egentlig ikke skjedd så mye i byen vår. Down Town planer for storutbygging har florert i media men ser nå ut til å være utsatt på ubestemt tid, så ikke noe nytt der...

      Blokka fikk nye strømmålere for automatisk avlesing her senhøstes. De ser ut til å fungere fint og jeg kan ikke se noen dramatisk endring i forbruket og det skulle det jo heller ikke være. Men kjekt å slippe avlesning, selv om jeg leser av den første i hver måned allikevel og fører dette in i Excel regnearket, så jeg har full kontroll selv.


      Jeg trives med å bo midt i byen sentralt og med de fleste fasiliteter lett tilgjengelig. Nå går det på det ellevte året. Jeg flyttet hit i 2007 og blokka er bygget i 2004.

    
      Byutvikling


      27.03.2017

      Endelig har de startet på den nye matbutikken som skal okkupere grunnplanet eller første etasje i blokka hvor jeg bor. Vi har vært uten matbutikk i en lengere periode nå. Så vi var i mange år bortskjemte med å ha egen matbutikk i første. Alt fra ICA til Rimi og nå får vi altså Rema 1000 hos oss.


      Ellers skal de bygge kontorbygg og hotell på nabotomta på Kammerherreløkka. Vi går spennende tider i møte, med mye aktivitet. Om det blir stor parkering under disse byggene er i skrivende stund ikke avgjort.


      Bildet viser blokka den gang vi hadde ICA, april 2009, noen år siden det, men ellers er det ingen endringer på blokka. Når jeg flyttet inn i 2007, var det Rimi, så ble det ICA og deretter Rimi igjen. Men fra 25/9-2015 har vi ikke hatt butikk i første etasje. Men nå får vi altså Rema 1000 og det er bra, men med inngang på motsatt side, fra Kammerherreløkka. Noe jeg liker dårlig. Nederste bilde viser den nye inngangen pr. 27/03-2017  :)

      
        
          [image: Jernbanegata 10]
        
      

      
        
          [image: Placeholder Picture]
        
      

    
      Hva skal det bli til?


      20.01.2017

      I dag er det en merkedag, USA innsetter en ny president, Donald Trump. En mann med sterke meninger og som kanskje vil endre verden slik vi oppfatter den i dag. Han fremstår som en brautende forretningsmann som vil bruke sine erfaringer innen handel og næring i sitt embete. For meg virker han å være veldig full av seg selv, men hva vet jeg, kanskje tar jeg feil?

      Vil verdens forhold til USA fortsette som før? Vil Norge miste sin militære støtte? For Trump har et annet syn på NATO enn hva som har vært vanlig for USA. Hvordan det vil påvirke Norges militære evne til å forsvare seg mot fremmede makter står igjen å se. Forsvaret vi har i dag er jo allikevel på lavmål. Militærleirer og installasjoner har blitt gradvis bygget ned og det er ingen tvil at vi i dag har liten evne til å stå i mot en eventuell invasjon.

    
      Ny meny

      25.07.2015

      Jeg har endret tekst menyen til knappemeny. Syntes det tar seg penere ut, særlig i portrett vising på mobiltelefon :)

    
      wilford.no har blitt responsiv

      21.07.2015 Oppdatert! - 24.07.2015

      Tidligere var disse websidene, hva jeg vil kalle dynamiske, det vil si at når en gjorde vinduet med nettleseren mindre, brettet teksten seg pent etter størrelsen. Nå er den blitt responsiv, det vil si at nå vil både tekst og bilder tilpasse seg vindusstørrelsen, noe som er enda bedre ved mobile enheter og nettbrett. Menyen vil nå ligge på toppen når en tar vindusstørrelsen under en viss bredde. Som i portrettmodus på en mobiltelefon.

      Jeg har brukt programmet/Appen Responsive Site Designer fra CoffeeCup Software.

      Jeg har nok fjernet endel stoff som jeg syntes var for gammelt og utdatert. Lenkene funket heller ikke da de websidene de pekte mot ikke lenger eksisterte. Men det jeg syntes er relevant, finnes fremdeles.

      

    
      Exit – wilford.net

      26.06.2015

      Fra 28.07.2015 forsvinner domenet wilford.net ut av nettet. Jeg ser ikke lenger noe poeng i å fortsette med dette domenet da jeg jo allikevel har domenet wilford.no, som jo er adressen til disse sidene.

    
      Netatmo værstasjon

      22.03.2015 Oppdatert! - 27.04.2016
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      Jeg har omsider anskaffet meg en ny værstasjon av typen Netatmo. Denne kommuniser via wifi og har en utedel og en innedel. Man kan bruke en hvilken som helst nettleser for å se på værdata, samt egen App til iPhone/iPad samt både Android og Windows baserte telefoner og nettbrett. Det finnes sikkert mer avanserte værstasjoner, men jeg liker designet og brukervennligheten på denne. Spesielt liker jeg grafene og muligheten for å avlese temperatur og klokkeslett bare ved å peke en plass på grafen. Selve værstasjonen er innkapslet i aluminium, likeledes utedelen. Man kan om en vil, også bli del av et globalt nettverk med væstasjoner, slik at også andre kan lese dine værdata via nettet. Alle kan gå til Netatmo Weathermap og se på værdata verden rundt.

      Netatmo selges på Apple Store, men også på Clas Ohlson og Teknikmagasinet og en rekke andre steder. Netatmo værdata kan leses og administreres fra alle typer operativsystemer og alle typer smarttelefoner.

      Jeg har anskaffet en ekstra innemåler.

    
      Ominnredning 2015

      18.01.2015

      Jeg har drevet og ominnredet i min egen lille stue. Jeg bor jo i en liten tre roms leilighet fra 2004 i Porsgrunn sentrum. Her har jeg bodd siden 2007 og en finner stadig nye løsninger på plassering av møbler. Da jeg hadde huset på Stathelle, kjøpte jeg tre nye bokhyller av typen Billy fra IKEA. Jeg fant aldri muligheten til å plassere disse etter hverandre her i leiligheten. Årsaken var en hjørnesofa om tok stor veggplass. Men jeg fant omsider ut at jeg ikke lenger hadde behov for den store sofaen og gjorde den om til en treseter. Da åpnet det seg nye muligheter for flere innredningsløsninger.

      Etter å ha testet flere alternativer, havnet jeg på denne løsningen, som gav meg mulighet for å få alle tre bokhyllene etter hverandre slik de var ment å stå. Jeg har ytterlige tre bokhyller på soverommet fulle av bøker og enda tre hyller fulle av filmer og TV serier på det ekstra soverommet som jeg har innredet som kontor. I stua har jeg enda en bokhylle med filmer og en stor veggseksjon med Blu-ray filmer.

      Med denne løsningen får jeg plass til mange nye bøker fremover. I motsetning til mange unge, syntes jeg bokhyller er med på å skape atmosfære og liv i en stue. Det skulle være unødvendig å nevne at jeg samler på bøker og filmer. Jeg drister meg også til å innrømme at jeg leser bøker med stor nytelse og velbehag, i kombinasjon med en god kopp svart kaffe som også nytes uhemmet :)

      Jeg tar også med et par bilder som viser resten av stuen. For interesserte, er bildene er tatt 18/01-2015 med Nikon D800, stativ og snorutløser. Objektiv Nikkor AF-S 24-70mm F2.8 G AF-S ED.
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      Overgang til HTML5

      25.04.2013

      Har kodet om websidene til HTML5. Jeg liker å følge med tiden, var det vel en som sa en gang. Eksterne URL/lenker/koplinger (stryk det som ikke passer), vil nå åpne seg i nytt skilleark/fane/vindu. Slik at du ikke forlater sidene mine når du åpner for en ekstern lenke. Dette var ikke tillatt i Strict HTML 4.01.
      

    
      Norge har mistet sin Uskyld

      24.07.2011

      Det er med stor forferdelse jeg har fulgt denne helgens blodige terrorhendelser, både i
        Oslo sentrum og på Utøya i Tyrifjorden. En ond og gal manns verk, en terrorhandling uten
        sidestykke.
      

      Jeg føler sterkt med de etterlatte, familie, kjærester og venner til de som er
        omkommet. Og jeg føler sorg over alle de unge som ikke fikk lov å vokse opp.
      

    
      Bypåske

      11.04.2009

      For en vidunderlig dag, tenkte jeg og bestemte meg for en liten spasertur. Det var
        Påskeaften formiddag og rolig i byen. Påskesolen strålte ned viltre og varmende
        solstråler. Jeg la veien nedover i byen og så til min glede at Japan Foto fremdeles var
        oppe. Siden jeg trengte en ny linsebørste, gikk jeg inn. Det var tydeligvis kun en som
        ekspederte denne lørdagen.
      

      Hun var opptatt med en dame med 2 små jentunger som så på et videokamera hun vurderte å
        kjøpe. Etter 15 minutter hvor hennes fortryllende avkom klådde på alt som var å klå på i
        butikken, vurderte damen som snakket gebrokkent norsk, fremdeles å kjøpe kameraet og hold
        jenta som ekspederte opptatt med utallige spørsmål. Jeg er tålmodig, men bena mine tåler
        ikke at jeg står stille i lengre perioder, så jeg gikk hjem uten å få kjøpt noen
        linsebørste. Men det var da en fin tur i vårsolen. 
God Påske! :)

    
      En smak av luksus

      05.02.2009

      Så har man vært på enda et minicruise med Color Line til Kiel. Det har blitt en del av dem
        nå, det nye denne gang var at det var bra tilbud på oppgradering av lugar. Når en i
        tillegg også brukte opptjente poeng, ble det ikke så kostbart. Vi bestilte en Color Suite
        på Color Fantasy og forventningene var store. Som bildet viser var lugaren kjempeflott.
        Noe av luksus følelsen begynte allerede med egen VIP innsjekk og VIP Lounge hvor en ventet
        på å komme om bord. Her var det diverse forfriskninger, så vel som noe å bite i, alt
        gratis. 

      Og man ble hentet og gikk i prosesjon rett foran alle andre de passasjerene som satt
        igjen og tittet grønne av misunnelse og lettere forvirret over oss som gikk om bord...
        mens de måtte vente. Forresten fant vi ut, etter å ha frekventert Color Magic en stund, at
        Color Fantasy har langt større og bedre laks og eggerøre smørbrød, dette til info. :) Vel
        suite'n, var stor og trivelig, med stort fint karnappvindu med sittebenk, sofa og en
        stor fin komfortabel lenestol. 

      Badet var også adskillig større enn Fantasy Class lugarene og dusjrommet, ja ikke
        kabinett, var stort og romslig. Her var utvidet minibar og frokost på egen VIP sal øverst
        i Observation Lounge helt øverst i forkant av skipet, inkludert i prisen. Nå er det alltid
        hyggelig og fint å reise på cruise til Kiel, men det var liksom en ekstra god smak av
        luksus med en sånn suite som base. ;) 
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      Førjulstur til Madrid

      20.12.2008

      Så har man vært i Madrid, Spanias hovedstad, for første gang og det var en fin opplevelse.
        Madrid er en sjarmerende storby med et yrende liv. Byen er preget av mange trange
        idylliske smågater med små spennende butikker og spisesteder overalt. Været var fint,
        solskinn hver dag og en kunne merke en var lenger syd, da det først ble mørkt ved 17.30
        tiden. Hotellet vi lå på lå sentralt midt i sentrum. Her var det kafeer og spisesteder på
        alle kanter og på hvert gatehjørne. Frokosten inntok vi på Starbucks, hvor en fikk servert
        en anstendig kaffe og noe godt å bite i. Hotellet vårt, Hotel Regina, var et 3 stjerners
        hotell. Rommet var stort og luftig, hadde varmepumpe og ellers god standard. Det var også
        spesielt godt lydisolert, så en hørte ikke støy utenfra. 

      Er avhengig av en god dusj hver morgen, våkner liksom ikke helt ellers. Og siden jeg er
        ufør og noe ustødig på bena og syntes løsningen med badekar kombinert med dusj ikke
        fungerer helt optimalt for meg. Blir fort litt trangt å stå der, ustø som jeg er. Men
        dessverre er dette en vanlig løsning på mange hotell. Savnet også solide håndtak å holde
        meg i, mens jeg dusjet.

      Jeg hadde lest at en måtte passe seg for lommetyver og ranere, men disse så jeg ikke
        noe til og jeg kikket nøye etter. Ikke det, penger og telefon lå trygt i hver sin forlomme
        på jeansen. Det var dessuten politi over alt, nesten for hver 25 meter en gikk. Så min
        opplevelse av Madrid er at det vel må være en av de tryggeste byene og vandre rundt i.
        T-banen eller Metro'n fungerte fint og tok deg dit du ville, slik at en kunne se
        større deler av byen uten å måtte gå seg i hjel. Kostet 1€ pr. tur i sentrum. Ellers var
        vi en tur bortom slottet og kikket på omgivelsene, samt slottsplassen innvendig. Var også
        innom et stor katedral som lå helt opptil slottet. Den var stor imponerende, men kald
        innvendig, ikke noe sentralfyr der nei.

      For å finne frem, brukte vi mobiltelefonens GPS og dertil tilhørende kart, for min del
        var det TomTom. Denne var satt i gåmodus, dette funket upåklagelig og tok oss frem der vi
        skulle blant det virvar av gater på kryss og tvers som Madrid er bygget opp av. Siden vi
        var her nede like før jul, var viste Madrid seg for oss i full julepynt. Og julepynt det
        kunne de der nede. Det var julekrybber og dekorative julebelysninger overalt. Og store,
        svært høye, juletrær på de fleste store åpne plasser.

      Jeg syntes ikke luften var spesielt forurenset, enda det var stor trafikk. Men
        hovedgatene lå litt unna sentrum, så det hjalp muligens litt. Hver eneste kveld, ble det
        tømt søppel, det lå lite med rusk og rask og fløt rundt og byen var derfor å betegne som
        ren og pen. Det var mange store utsmykkede eldre bygninger der, med store statuer og
        utsmykninger. Elsker slik eldre forseggjort arkitektur i god stand og det var det mye av i
        denne byen. Madrid er en by jeg absolutt har lyst til å besøke flere ganger, sjarmerende
        som den var.

      Nå er jeg ikke akkurat på godfot med verden og denne turen kostet mye såre og vonde ben. Men med endel ekstra innlagte hvilepauser og tempo som passet meg, gikk det jo allikevel. Måtte handle Comped plastre i et nærliggende apotek, det lindret og beskyttet der huden var slitt av. Men klager jeg, nei hold opp og slutt å tull ;)
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      Color Magic

      22.10.2007

      Akkurat kommet hjem etter 3 dager på splitter nye Color Magic (Oslo - Kiel). Alt om bord
        var nytt og fint, men ellers likt søsterskipet Color Fantasy. Hadde hørt rykter om at det
        var dårlig service og sur betjening om bord, dette stemmer ikke. Alle vi traff på var
        hyggelige og serviceinnstilte, så her var det ingenting å klage på, tvert om. Syntes det
        var en fin tur, men som jeg har skrevet tidligere, så liker jeg de båtene. 
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      Årsaken til at det nesten ikke er folk i handlegaten, er at bildet er knipset da folk
          var i land i Kiel og handlet.

    
      Min andre Kieltur...

      23.06.2007

      Så vi vært en tur til Kiel igjen, et minicruise med Color Fantasy. Denne gangen var det et fortreffelig vær da vi forlot Oslo i skinnende sol og behagelig temperert luft. Nok en hadde vi en kjempefin tur, vi storkoset oss. Litt trist og komme hjem til regn, men turen mer enn oppveier det. Denne gangen hadde jeg jo utgangspunkt i Porsgrunn, bare 20-30 meter fra jernbanen, så reisen gikk svært lett og
        behagelig.
      

      Vi hadde også denne gang en fantasy lugar med sjøutsikt og inkludert frokost på dekk 9
        og minibar. Slikt setter en ekstra spiss på reisen. Jeg liker den båten og venter med
        spenning på den nye Color Magic, skal bli spennende og se hvordan den er.
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      Porsgrunn min by, det er sommer...

      08.06.2007

      Så har man bodd i byen noen uker og vendt seg til bylarmen. Deilig å være i fødebyen sin
        igjen, har hatt min første overnattingsgjest og begynner å virkelig føle meg hjemme her
        nå. Sover godt her til tross for noe mer støy om morgenen, men da er jeg som regel dypt i
        dvale uansett. Merker vel luften her er noe varmere enn ute ved sjøen, men det går bra.
        Deilig å ha alt inne rekkevidde, slik ar bilen kan stå trygt og godt i parkeringshuset.
        Fredag er det grillfest i Langesund, regner med å stille opp der, så får en bare håpe
        været smiler.
      

    
      Ikke lenger huseier...

      22.05.2007

      I dag var dagen der, klokken 14.00, ble huset overdratt til ny eier og ansvaret mitt
        opphørte. Overdragelsen gikk heldigvis uten anmerkninger av noe slag og siden jeg jo har
        tegnet eierskifteforsikring, vil jeg nå slippe problemer i forbindelse med overtagelsen.
        Nå begynner mitt nye liv her i Porsgrunn, som jeg nå kan nyte relativt ubekymret.
        Lettelsen er stor og jeg går sommeren i møte med færre bekymringer og bedre humør. 

      I dag var dagen der, klokken 14.00, ble huset overdratt til ny eier og ansvaret mitt Klart det er mye utpakking som gjenstår, senga på gjesterommet er full av kartonger med
        ting og tang. Men når jeg lukker døra inn dit, fremstår resten av leiligheten som ryddig,
        slik den skal. åhhhhhhhhh, utrolig godt å være kvitt alt presset oppe i hodet..
      

    
      Endelig kommet (nesten) i orden...

      16.05.2007

      Nå er huset ryddet og en stor container fylt opp. Deilig å få det presset vekk fra hodet.
        Det er folk som vasker der, med garanti om at alt skal være tipp topp ved overleveringen
        på tirsdag. Så alt er i rute og jeg kan begynne å konsentrere meg om å dekorere
        leiligheten med bilder og annet pynt. Møblene er for lengst kommet på den plassen de skal
        stå. 
Håper dette er siste gang jeg flytter, for dette har til de grader vært et slit. Men
        uten hjelp fra broren min og hans famile, pluss en kamerat av meg, hadde det overhodet
        ikke gått. Godt å ha en familie og venner, som trår til når det gjelder.
      

    
      Første natt i ny leilighet...

      07.05.2007

      Så har jeg sover første natten i min nye leilighet, sovnet litt sent, men sov godt. Det
        var utrolig stille her til å være midt i byen. Her kommer jeg nok til å storkose meg, når
        alt er på plass. Er fremdeles en del ting og tang ute i huset, som må opp hit og mye som
        skal pakkes ut og settes på plass. Fikk internet koplet opp i dag, hastigheten er ikke som
        den skal, men dette kommer sikkert på plass etter hvert. Telefonen er ennå ikke oppkoplet,
        har purret på Tele2. TVn er i drift, men surround anlegget er ikke koplet opp ennå, ei
        heller satellitt tuneren. Så det er mye styr om dagen. 

    
      Det pakkes i kasser og sekker...

      29.04.2007

       29/4-2007
        I morgen klokken 13.00 overtar jeg ny leilighet og nå pakker jeg ned til den store
        gullmedaljen. Først tømmer jeg skuffer og skap i kjøkkenet, du verden så mye servise jeg
        har. Mye skjørt og gammelt fra Porsgrunn Porselen som må behandles forsiktig. Blir nok en
        del jobbing fremover, håper bare bena holder. Torsdag 3. mai, får jeg installert telefon
        og får også hvitevarer. Dvs. ny oppvaskmaskin, ny komfyr og ny tørketrommel.
      

       Fredag 4. mai, er det kontraktmøte vedrørende salg av huset. Og mandag 7. mai, kommer
        internet på plass fra NextGenTel, det blir ADSL2 som skal klare 20Mbit ned og 1Mbit ut.
        Bor bare 600 meter fra sentralen, så den hastigheten skulle ikke være noe problem. Deilig
        å vite at internet er på plass når jeg flytter inn. Da går jeg jo ikke glipp av noe som
        skjer på nettet. Og det er jo utrolig viktig.
      

    
      Huset er solgt...

      25.04.2007

      Nå ble det med denne ene visningen. Etter en kort, men intens budrunde, ble huset solgt og
        jeg fikk det jeg ville ha for det. Noe som igjen vil si at min økonomiske fremtid, ser
        svært bra ut. Så her er det rom for reiser i inn og utland.
      

    
      Porsgrunn min by...

      15.04.2007

      Så er man på flyttefot, etter 11 år her ute på vidunderlige Ekstrand, flytter jeg hjem til
        min fødeby, Porsgrunn. Det er liksom noe eget med den byen en er født og oppvokst i. Nå
        vil jeg vel også si, at jeg er en borger av Grenland, som jo innbefatter Bamble,
        Porsgrunn, Skien og Siljan, men Porsgrunn ligger allikevel mitt hjerte nærmest. De første
        leveårene bodde jeg i en blokk på Hovenga, flyttet så til Osebakken ca. 1962-1963, hvor vi
        kjøpte hus. Kullhusbakken 10, var adressen dit og her bodde jeg til jeg kjøpte men første
        leilighet oppe i terrassehusa i Breidablikkbakken i 1984. Kjøpte deretter et mitt første
        hus på Tollnes i 1987 og huset her på Ekstrand i 1996.
      

      Jeg er jo ufør og det blir for tungt for meg og holde huset mitt i den stand det
        fortjener å være. Har derfor kjøpt meg en 3 roms koselig leilighet i bygget under, på
        bildet. Jernbanegata 10, oppe ved gamle busstoget i Porsgrunn. Et nytt fint bygg fra 2004,
        som ligger veldig sentralt i Porsgrunn. Her er det matbutikk i første etasje og kort vei
        til post, bank og apotek. Skal jeg ut og reise, er bussterminal og jernbane, bare 30-40
        meter unna.

      Det vil koste meg pr. i dag, bare 200 kroner tur/retur Oslo med tog, så billig kjører
        jeg ikke bil. Parkering til bilen er det også eget parkeringshus i kjelleren, med heis opp
        til leiligheten. Ikke noe trappevask eller annet vedlikehold jeg må ta del i. Jeg ser
        virkelig frem til å nyte sommeren uten bekymringer og med bedre økonomi enn jeg før har
        hatt, for huset mitt her ute vil bringe noen kroner inn i kassa. Så nå vil jeg få et fint
        utgangspunkt, for økt reiseliv i inn og utland, noe som igjen fører til økt livskvalitet
        og det vil man jo gjerne ha med seg.

      
        
          [image: Jernbanegata 10]
        
      

    
      Deilige Hellas!

      27.05.2006

      Så har man vært en uke i Parga, en kjempeflott liten by i Hellas. Fint vær og sol hele tiden. En utrolig sjarmerende by, med bare vennlige mennesker. Her var det ingen kriminalitet og ingen kakerlakker, veggdyr eller andre utrivelige innsekter på rommet. Hadde en leilighet som jeg delte sammen med en god kamerat. Aircondition og kjøkken var det der og TV seff, samt en trivelig liten balkong. Bra standard og en kjempefin stor badestrand, Valtos heter det strandområdet vi bodde i og derfra var bare en liten spasertur til Parga sentrum.

      Selve Parga ligger som et amfi rundt bukten som er halvmåneformet. Langs vannet ligger spisestedene vegg i vegg og innover i gatene er det småbutikker overalt. Minst 2 apotek og 2 minibanker hvor en kan ta ut kontanter i Euro. Taxiholdeplassen ligger også inn langs en smågate, nær havnen.

      Her er ingen lange avstander og trivelige mennesker finnes overalt. Du finner det meste her i småbutikkene. Havnene har en utstikker hvor det ligger flere båter som kjører charterturer og faste turer til øynene rundt om. Vi storkoset oss hele uken og det var kaldt å komme hjem igjen. Brrrrrr... Hellas er et land jeg absolutt kunne tenke å besøke en gang til og selv om Euroene fløy farlig fort av gårde, var det verd hvert øre... øøøøhhh cent. Dette var min første sydentur og den ga mersmak og er min mest perfekte ferie til nå. Det var forøvrig også min første flytur.
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      Min første Kieltur

      29.03.2006

      Så har man vært en tur til Kiel. Fint vær og godt følge, gjorde turen til en koselig
        opplevelse som jeg skal leve på lenge. Dette var min første tur utenfor Norge, Sverige,
        Danmark og det var derfor litt spesielt. Turen gikk flott og etter 3 vannblemmer på høyre
        foten, var det godt å roe seg ned på båten etter å ha brukt apostlenes hester en periode i
        byen.
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      wilford.no

      27.02.2003

      Et nytt domene er født, wilford.no som nå er
        hostet på www.servetheworld.net og dette
        føyer seg inn i familien som nå består av 3 domener. 2 stk til web og 1 stk til
        ftp-server. På ServeTheWorld har jeg 1 gb med plass ubegrenset antall emailkontoer,
        ubegrenset antall subdomener, støtte for mySQL, php4. Det fine er jo at nå er det sikret
        oppetid, selv i tordenvær, da jeg før hadde for vane å kjøre ned maskinparken for
        sikkerhetsskyld. Websidene ligger nå trygt på en server inne i Oslo som kjører backup hver
        dag og har over 99% oppetid.
      

    
      Avlytting?

      02.10.2002

      Det å ha modem på første halvdel av 80 tallet, var en ganske kostbar affære. Mitt første
        modem var et Datametrix 300 baud simplex modem og det kostet en formue. Jeg har det ennå
        liggende, liker å samle på ting fra dataens barndom. Det å være online på 80 tallet,
        spesielt i første halvdel, var ingen spøk. Man ble faktisk av visse myndigheter oppfattet
        som en mistenkelig person. Jeg og også andre likesinnede som drev med datakommunikasjon
        hørte stadig mystiske klikk på telefonlinja. Dette er sant og ingen løgn. Skikkelige folk
        drev rett og slett ikke med slike suspekte sysler.
      

    
      Tag-Lines

      27.09.2002

      Når vi skrev meldinger hadde vi gjerne såkalte Tag-Lines på slutten av meldingen. Under
        følger et lite knippe av Tag-Lines fra tiden før Internet.

      ..SENILE.COM found . . . Out Of Memory . . .
          
Jeg har 256k RAM. Hvorfor virker ikke Windows?
          
Nei..Kjerring! Ligg unna TELEFONEN.#Ïõ!#ÏÏ%##"!/NO CARRIER++
          
"640k bør være nok for alle."-Bill Gates 1981.
          
Jeg prøver å finne meg sjæl..har noen sett meg?
          
KVINNEN.ZIP morsom å spille - men full av lus.
          
Ny bruker: Hva bruker jeg Reset ti....
          
Vennligst fjern skrivebeskyttelsen på drive C:
          
Pappa, hva betyr FORMATTING DRIVE C: ?
          
Trykk <Ctrl><Alt><Del> for neste melding....
      

    
      Vi drev da med data før i tiden også

      17.09.2002

      I starten, på 1980 tallet hadde vi jo BBS'r. Lokalt hadde vi Scheen BBS hvor jeg var SysOp i regi av Grenland Pc-Club som lever ennå,
        men BBS'n er lagt ned. Nyhetsgrupper hadde vi jo den gang også på Scheen BBS og var
        med på flere nasjonale så vel som globale nettverk. Her brukte vi programmer som RoboMail o.l. som brukte QWK pakker til å oppdatere nyhetsgruppene med. BBS-nettverkene oppdaterte seg om natten via telefonlinjene.
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